
UA FLASH



































































IC RF Exposure Information and Statement
The SAR limit of Canada (IC) is 1.6 W/kg averaged over one gram of tissue. Device types:
(IC: 6132A-UAFLASH) has also been tested against this SAR limit According to this standard, the
highest SAR value reported during product certification for head use is 0.015W / kg.
Head operation
The device was subjected to a typical head manipulation test. In order to comply with RF exposure
requirements, a minimum separation distance of 0 cm must be maintained between the user's ear 
and
the product (including the antenna). Head exposure that do not meet these requirements may not 
meet
RF exposure requirements and should be avoided. Use only the supplied or approved antenna.
IC: 6132A-UAFLASH
Informations et énoncés sur l’exposition RF de l’IC.
La limite DAS du Canada (IC) est de 1,6 W/kg, arrondie sur un gramme de tissu. Types d’appareils:
(IC: 6132A-UAFLASH) a égalementététestéen relation avec cettelimite DAS selonce standard.
La valeur DAS la plus élevéemesurée pendant la certification du produit pour uneutilisation au 
niveau
de la tête est de 0.015W / kg.
Utilisation au niveau de la tête
L’appareilesttestédans un casd’utilisationtypiqueautour de la tête. Pour respecter les standards
d’exposition RF, une distance de séparation minimum de 0 cm doitêtremaintenue entre l’oreille et le
produit (antenne comprise). L’exposition de la tête ne respectant pas cesexigencespeut ne pas
respecter les standards d’exposition RF et doitêtreévité. Utilisezuniquementl’antenneincluseouune
antennecertifiée.
IC: 6132A-UAFLASH








